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Motie betreffende inzake rotondes als reclameobject 

Programma 2, ronde 1 blz 35 Z.6 

Voorgesteld door DorpsBelang en CDA 

Raad d.d. 4-11-2024 

De raad van de gemeente Eemnes, in vergadering bijeen op, 4-11-2024 

Ondergetekenden, 

J.W.S.M, de Zeeuw, M.C.A. Riemens, B.O. Pouw, R.N.P. Kouwenhoven, R.H. Raben, R. van Schaik, 

N. Bunt, P. Seldenrijk 

Overwegende dat 

• Het onderhoud van rotondes arbeidsintensief en kostbaar is 

• Dit uitbesteed zou kunnen worden en dat als tegenprestatie een lokaal bedrijf daar een 

reclamebordje kan zetten 

• Dit mogelijk naast rotondes ook voor meer in het zicht voorkomend openbaar groen zou 

kunnen Belden 

Spreekt haar mening uit 

Dit in het kader van bezuinigingen Haar een duurzaam evenwicht een mogelijkheid zou kunnen zijn. 

Verzoekt het college 

Te onderzoeken Welke percelen en of objecten uitbesteed zouden kunnen worden komen en met 

een voorstel Haar de raad to komen om rotondes en eventuele ander geschikte plekken op deze 

manier uit to besteden. 

En gaat over tot de orde van de dag 

Handtekeningen: 

Namens DorpsBelang 
J.W.S.M. de Zeeuw P '' 
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Name 
R.va 
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Motie 70 nieuwe sociale huurwoningen 

Voorgesteld door CDA en DB. 

De raad van de gemeente Eemnes, in vergadering bijeen op 4 november 2024 

Gelet op artikel 35 reglement van orde van de raad 2019; 

Na aanleiding van de in de begroting opgenomen tekst: 
• Programmabegroting programma 3 product 3.2 voorstel 1 We brengen de woningvoorraad 

beter in balans, Tekstblok 2, tekst "Met de woningcorporatie....." 

Constaterende dat: 
• Eemnes een kleinere gemeenschap is; 
• Nieuwbouw beperkt maar gestaag voor uitbreiding van het (sociale)woningbestand zorgt; 
• Jaarlijks het aanbod van woningen binnen het bestaande bestand zeer beperkt is; 
• De wachtlijst van gegadigde groeit en de gemiddelde wachttijd toeneemt. 

Spreekt uit dat: 
Verkoop slechts (bij voorkeur) aan de zittende huurder van die betreffende woning mogelijk is; 

• Indien er verkoop is bij leegstand, dan aan een zittende huurder uit Eemnes; 
• Het ongewenst is om het versnipperde bestand door verkoop nog groter to maken; 
• Omlabelen door liberalisering in de basis niet mag leiden tot minder beschikbare sociale 

huurwoningen; 
• Het aantal (sociale)nieuwbouwwoningen in een afspraakperiode gebouwd, dan ook de netto 

toename is van het woningbestand. 

Verzoekt het College: 
• Om in de periodiek terugkerende prestatieafspraken met de Alliantie scherp to zijn op het 

behoud van de totaal beschikbare voorraad sociale huurwoningen to Eemnes. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Fractie DorpsBelang Fractie CDA 
J. de Zeeuw R. van Schaik 
M. Riemens P. Seldenrijk 
B. Pouw N. Bunt 
R. Kouwenhoven 
R. Raben 
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Motie betreffende Rotonde 1a 4 

Voorgesteld door DorpsBelang en CDA 

Raad d.d. 

Ondergetekenden, 

J.W.S.M. de Zeeuw, M.C.A. Riemens, B.O. Pouw, R.N.P. Kouwenhoven, R.H. Raben, R. van Schaik, 

N. Bunt, P. Seidenrijk 

Overwegende dat 

Uit de enquete voor de Midterm blijkt dat 86 % aangeeft via de Rotonde gehoord to hebben van 

besluiten en 82 % geeft aan via de Rotonde ge'informeerd to willen blijven worden over besluiten van 

de gemeente 

Spreekt haar mening uit 

Om die reden wij het niet wenselijk to vinden op Welke manier dan ook to bezuinigingen op de 

Rotonde, hetzij in uitvoering hetzij in frequentie, hetzij in aantal bladzijden 

Verzoekt het college 

De Rotonde in huidige vorm en frequentie to handhaven 

En gaat over tot de orde van de dag 

Handtekeningen: 

Namens DorpsBelang 

J.W.S.M. de Zeeuw 

Namens CDA 

R.van Schaik 
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Naar aanleiding van agendapunt 5.03 van de raad begrotingsbehandeling 

Onderwerp : Besturen en diensten verienen in een veilig Eemnes 

De raad van de gemeente Eemnes in vergadering bijeen d.d. 4 november 2024 

Gehoord de beraadslaging, 

Overwegende dat: 
• Jeugdproblematiek in Eemnes aan de orde is en inwoners hier in toenemende 

mate overlast van ondervinden 
• Bekend is dat jeugd in toenemende mate alcohol en verdovende middelen 

gebruiken en de beschikbaarheid hiervan niet afneemt 
• Het college de aanpak van jeugdoverlast en criminaliteit tot speerpunt heeft 

benoemd in het integraal veiligheidsp~an 

Is van mening dat: 
• Onvoldoende inzichtelijk is wat de resultaten van de integrate aanpak zijn 
• De integrate aanpak nog niet heeft geleid tot een zichtbare afname van de 

genoemde problematiek 
• De raad meer dan jaarlijks ge'informeerd moet worden rondom de effectiviteit 

van de gepleegde inzet 

Roept het college op: 

Om tweemaal per jaar aan de raad to rapporteren Welke (integrate) inzet er is gepleegd 
op het speerpunt uit het integraal veiligheidsplan "Jeugd overlast en -criminaliteit" en 
Welke resultaten hierbij zijn behaald. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Eemnes, 4 november 2024 

Ondertekening en naam: 

D66 Eemnes 

P. Deff 
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Naar aanleiding van agendapunt 5.03 van de raad begrotingsbehandeling 

Onderwerp : Besturen en diensten verlenen in een veilig Eemnes 

De raad van de gemeente Eemnes in vergadering bijeen d.d. 4 november 2024 

Gehoord de beraadslaging, 

Overwegende dat: 
• Ondermijnende criminaliteit landelijk een ontwrichtend fenomeen is dat 

intensieve en doorlopende inzet vraagt 
• Eemnes vatbaar is voor ondermijnende activiteiten gezien de centrale Jigging 

en omvangrijke buitengebieden en de verschillende bedrijventerreinen 
• Ondermijning een speerpunt is in het integraal veiligheidsplan 

Is van mening dat: 
• De inzet die op dit moment beschreven is met 1 integrate controle per jaar wet 

erg minimaal is 
• De kwetsbaarheid van Eemnes voor de effecten van ondermijnende criminaliteit 

hiermee niet afneemt 
• Eemnes als kleine gemeente in Midden-Nederland aantrekkelijk is voor 

criminelen 
• Integrate controles zowel een preventief als repressief effect zullen sorteren 

Roept het college op: 
Het aantal integrate controles (minimaal) to verdubbelen Haar twee per jaar, waarbij 
deze ook logisch over het jaar worden verspreid. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Eemnes, 4 november 2024 

Ondertekening en naam: 

D66 Eemnes 

P. C 
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Motie DorpsBelang inzake zwembad de Biezem 

Programma 4, ronde 3 blz 77 

Raad d.d. 4-11-2024 

De raad van de gemeente Eemnes, in vergadering bijeen op, 4-11-2024 

Overwegende dat 

dorps 

• De verlaging van het gemeentefonds de gemeente Eemnes harder raakt dan de gemeente 

Laren en Blaricum 

• Dit voor Eemnes 100 euro per inwoner gaat zijn. 

• In eerste instantie de bijdrage aan de Biezem 133.333 euro was 

• Dit inmiddels door inflatie opgelopen is Haar 164.527 in 2023 

• De gemeente Laren de ligweide niet terug heeft gebracht in het ontwerp 

• De opbrengst van de woningbouw ten goede is gekomen aan de algemene middelen van 

Laren 

Spreekt Naar mening uit dat 

u~ 
DorpsBelang van mening is dat de Biezem wat meer inkomsten~ genereren. 

En daarom de bijdrage van Eemnes stapsgewijs of to bouwen van 2/6 Haar 1/6 

Verzoekt het college 
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En gaat over tot de orde van de dag 

Fractie DorpsBelang 
J.W.S.M. de Zeeuw 
M.C.A. Riemens 
B.O. Pouw 
R.N.P. Kouwenhoven 
R.H. Raben 
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